

冲突矿产采购政策

Policy and Commitment of Metal Conflict-Free

冲突矿产 (Conflict Minerals CM) 指来自于刚果民主共和国及周边地区非政府军事团体或非军事派别所控制冲突地区的矿区生产的金 (Au) , 钽 (Ta) , 钨 (W) , 钴 (Co) , 和锡 (Sn) 等金属矿物。我司遵循社会责任和可持续发展的宗旨, 承诺不采购来自冲突矿区的金属及其制品; 同时, 亦要求骆驼集团的供应商:

Conflict Minerals CM refers to metal Minerals such as gold (Au), tantalum (Ta), tungsten (W), cobalt (Co), and tin (Sn) produced from mining areas in Conflict areas controlled by non-government military groups or non-military factions in the Democratic Republic of the Congo and surrounding areas. Camel Group adhere to following principle of social responsibility and sustainable development, we promise not to purchase metals and products from conflict mining areas, we also requires our suppliers the same:

1. 采用符合社会责任的方式生产产品或提供服务, 遵守法律法规、国际标准并持续改进;

Produce products or provide services in a socially responsible manner, comply with laws, regulations and international standards, and make continuous improvement;

2. 确保提供给骆驼的产品不使用来自刚果金及其周边国家和地区的“冲突矿产”；

Ensure the products supplied to Camel Group not involved any "conflict minerals" from the DRC and surrounding countries and regions;

3. 追溯所有产品中所含的金 (Au)、钽 (Ta)、锡 (Sn) 和钨(W) 来源；

Trace the source of gold (Au), tantalum (Ta), tin (Sn) and tungsten (W) in all products;

4. 向我们的供应商、员工、和客户宣传我们符合道德要求和可持续的采购政策，开展此类标准执行情况的内部监管。

Publicize our ethical and sustainable sourcing policies to our suppliers, employees and customers, and conduct internal monitoring of the implementation of such standards.